
Zápisnica č. 5/2010 
z mimoriadneho rokovania Kolégia rektora STU dňa 26. 4. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Ján Kalužný, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Dušan Bakoš, Ľudovít 
Molnár, Alojz Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, Ľudovít Petránsky, Jozef 
Peterka (prodekan MTF), Pavel Timár, Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomní:  Dušan Petráš 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Výročná správa o hospodárení STU (kvestorka STU Žideková) 
2. Rozpočet STU na rok 2010 (kvestorka STU Žideková) 
3. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) Výročná správa o hospodárení STU (kvestorka STU Žideková) 
2) Rozpočet STU na rok 2010 (kvestorka STU Žideková) 
 
 
K bodu 1 Výročná správa o hospodárení STU (kvestorka STU Žideková) 
  
Kvestorka STU 
Žideková: 

Preložila na rokovanie KR STU písomný materiál s návrhom Výročnej 
správy STU za rok 2009. Správa má štruktúru, ktorú požaduje od nás zákon. 
Konštatovala, že hospodársky výsledok je opäť kladný, ale poklesol oproti 
minulému roku z dôvodu poklesu výnosov. V nákladoch najväčšiu položku 
tvoria osobné náklady a hneď na 2. mieste sú náklady na energie, ktoré 
v uplynulom roku tiež rástli napriek tomu, že sme už urobili niektoré 
opatrenia v tejto oblasti. Ďalej sa venovala podrobnejšiemu rozboru 
výsledkov hospodárenia jednotlivých súčastí STU a problematike odpisov 
dlhodobého majetku a jeho vplyvu na výsledky hospodárenia fakúlt 
a rektorátu STU. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Poznamenal, že nie je mu jasné účtovníctvo, lebo účtovné výsledky 
hospodárenia fakulty nie sú kryté reálnymi peniazmi. Ďalej sa opýtal na 
peniaze, ktoré FEI údajne použila na zateplenie budov. Odpovedal pror. 
Janíček: FEI uvedené peniaze využila na kompletnú rekonštrukciu OST 
a hydraulické vyregulovanie rozvodov tepla. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/5/2010  
KR STU schvaľuje predloženú Výročnú správu o hospodárení STU za rok 2009. 
 
 
K bodu 2 Rozpočet STU na rok 2010 (kvestorka STU Žideková) 
  
Rektor Báleš: Uviedol tento bod rokovania informáciou pre dekanov fakúlt STU o vyčlenení 

ďalších financií z centrálnych zdrojov (Fond reprodukcie) na rekonštrukciu 
laboratórií (320 tis. € na každú fakultu), 100 tis. € na dobudovanie laboratórií 
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pre každé zo 6 Centier excelentnosti, ktoré máme na STU a informoval aj 
o schválení prostriedkov na spolufinancovanie (5%) a prefinancovanie 
schválených projektov idúcich cez Agentúru MŠ SR pre štrukturálne fondy. 

Kvestorka STU 
Žideková: 

Predložila na rokovanie Kolégia rektora STU písomný návrh rozpočtu STU 
na rok 2010. Rozpočet je naplánovaný ako ziskový. Informovala aj o ďalších 
aktivitách STU nad rámec navrhnutého rozpočtu, ktoré budú aktuálne v roku 
2010 a o ktorých sa pán rektor nezmienil.  

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Opýtal sa na presný výklad, čo je možné financovať zo zdrojov určených na 
rekonštrukciu laboratórií na fakulte. Odpovedal rektor STU: Tieto peniaze sa 
môžu čerpať na základe predloženého projektu na úpravy študentských alebo 
vedeckovýskumných laboratórií. 

Dekan SjF  
STU Šooš: 

Privítal rozhodnutie vedenia STU dať fakultám po 320 tis. € na rekonštrukciu 
laboratórií. Zmienil sa o relatívne vysokých odpisoch, ktorými je zaťažená 
fakulta. Odpoveď: SjF má veľa budov, preto má veľké odpisy. Naozaj ich 
všetky nutne potrebuje ? 

Dekan FIIT  
STU Molnár: 

Diskutoval o vhodnosti súčasného modelu tvorby rozpočtu, či nie je možné 
vymyslieť iný a o prerozdelení výnosov z prenájmov majetku STU, FIIT STU 
z toho nedostáva nič. 

Prodekan MTF 
STU Peterka: 

Opýtal sa na peniaze určené na prefinancovanie projektov ŠF. Odpoveď: 
Spolufinancovanie 5% ako aj prefinancovanie výdavkov projektov ŠF je 
zabezpečené z centrálnych zdrojov STU pre projekty z Operačného programu 
Výskum a vývoj schválené Agentúrou MŠ SR pre štrukturálne fondy (nie 
projekty iného druhu). Spoluúčasť vo výške 5% na projektoch zo ŠF 
(infraštruktúra a IKT – Vyhne, Gabčíkovo, Banská Štiavnica, Kočovce) – 
uvedené prostriedky príslušné súčastí vrátia do Fondu reprodukcie STU. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/5/2010  
KR STU schvaľuje predložený návrh Rozpočtu STU na rok 2010 s pripomienkami. 
 
 
K bodu 3  Rozličné 
 
1) Rektor STU Báleš: 

− Informoval členov KR STU o zmene termínu májového rokovania KR STU. 
Rokovanie bude 24.5.2010 o 13:30 hodine a predtým o 13:00 bude menovanie 
docentov. 

− Rektor STU požiadal dekanov fakúlt, aby mu dodali po 10 kusov Výročnej správy 
fakulty v anglickom jazyku pre potreby zahraničných pracovných ciest ako aj 
návštev zo zahraničia na STU. 

 
2) Kvestorka STU Žideková: 

Informovala dekanov o úprave dotácie na rok 2010 k 24.4.2010. Súčasne požiadala 
dekanov, aby uzavreli dohody o úpravách dotácie a informovali rektorát o výsledku 
dohôd písomne. 

 
Uznesenie KR STU č. 3/5/2010  
KR STU schvaľuje predloženú úpravu dotácie na rok 2010 – stav ku dňu 24.4.2010. 
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Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
prof. Ing. František JANÍČEK, PhD. prorektor STU 
 
 
prof. Ing. Dušan BAKOŠ, DrSc. dekan FCHPT STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
 


